

Title (en)

Base unit for a document shredding machine.

Title (de)

Unterbau für einen Schriftgutvernichter.

Title (fr)

Base de châssis pour déchiqueteur de documents.

Publication

EP 0503354 A1 19920916 (DE)

Application

EP 92103134 A 19920225

Priority

DE 4107922 A 19910313

Abstract (en)

A base unit for a document shredding machine (1) is described, the frame (2) of which is formed by an approximately perpendicularly arranged rear section (4), an approximately horizontally right-angled upper section (5) as storage surface for the document shredding machine (1) and an approximately horizontally right-angled lower section (6), the frame (2) being smaller in width than the paper collection container which has at its rear open recesses (9) for the sections (4, 5 and 6) of the frame (2) such that the paper collection container (3) which is pushed under the document shredding machine (1) essentially covers the frame (2). As a result, an economical and visually attractive solution is provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Unterbau für einen Schriftgutvernichter (1) beschrieben, dessen Gestell (2) von einem etwa senkrecht angeordneten rückseitigen Abschnitt (4), einem etwa waagerecht abgewinkelten oberen Abschnitt (5) als Abstellfläche für den Schriftgutvernichter (1) und einem etwa waagerecht abgewinkelten unteren Abschnitt (6) gebildet ist, wobei das Gestell (2) eine geringere Breite aufweist als der Papier-Auffangbehälter, der an seiner Rückseite offene Ausnehmungen (9) für die Abschnitte (4, 5 und 6) des Gestells (2) aufweist, derart, daß der unter den Schriftgutvernichter (1) geschobene Papier-Auffangbehälter (3) das Gestell (2) im wesentlichen abdeckt. Hierdurch wird eine kostengünstige und optisch ansprechende Lösung geschaffen. <IMAGE>

IPC 1-7

B02C 18/00

IPC 8 full level

B02C 18/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B02C 18/0007 (2013.01 - EP US); **B02C 2018/0046** (2013.01 - EP US); **Y10S 220/908** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 2169523 A 19860716 - OFREX GROUP HOLDINGS PLC
- [A] CH 177891 A 19350630 - SCHMIDT GEORG [CH]
- [A] FR 2576291 A1 19860725 - DECAUX JC [FR]
- [A] EP 0010681 A1 19800514 - TRAUTMANN GUNTER [DE], et al
- [A] DE 3238531 A1 19840419 - SCHWELLING HERMANN

Cited by

EP0842703A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0503354 A1 19920916; EP 0503354 B1 19950419; AT E121317 T1 19950515; DE 59201934 D1 19950524; DK 0503354 T3 19950703;
ES 2071362 T3 19950616; US 5269473 A 19931214

DOCDB simple family (application)

EP 92103134 A 19920225; AT 92103134 T 19920225; DE 59201934 T 19920225; DK 92103134 T 19920225; ES 92103134 T 19920225;
US 85066792 A 19920313